

Title (en)

Adhesive tape, in particular for sealing a gap between two construction elements or materials

Title (de)

Klebband, insbesondere zur Überbrückung von Spalten zwischen zwei Bauteilen oder zwei Baumaterialien

Title (fr)

Band adhésive, en particulier pour sceller une fente entre deux éléments ou matériaux de construction

Publication

EP 1120502 A1 20010801 (DE)

Application

EP 01810008 A 20010105

Priority

CH 1422000 A 20000125

Abstract (en)

The adhesive strip (1) comprises a carrier layer (2) which is provided with an adhesive layer (3) covering the entire surface of one of its sides. This adhesive layer is provided with a first plastic liner (4) which is located eccentrically relative to the center line of the strip, and is overlapped along each edge (7) by a tear resistant, removable second liner (6).

Abstract (de)

Das Klebband umfasst ein bandförmiges Trägermaterial (2), auf welchem einseitig über die ganze Breite ein Kleber (3) aufgebracht ist. Auf dem Kleber (3) ist beabstandet von den beiden Längsrändern (5) des Trägermaterials (2) ein erster Liner (4) kleinerer Breite aufgebracht. Die beiden klebenden Randstreifen sind mit zwei abziehbaren, reissfesten zweiten Linern (6) abgedeckt. Das beschriebene Klebband ist einfach zu montieren, vielseitig in der Anwendung und überbrückt hervorragend Spalte zwischen angrenzenden Bauteilen. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 1/68; E06B 1/62

IPC 8 full level

E04B 1/68 (2006.01); **E06B 1/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/6809 (2013.01); **E06B 1/62** (2013.01); **E06B 2001/628** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 19533090 A1 19970313 - KRONENBERG BERND DIPL ING [DE]
- [A] CH 674749 A5 19900713 - HUBER+SUHNER AG

Cited by

EP1621715A3; EP2031141A1; WO2015001096A1; WO2006000772A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1120502 A1 20010801; EP 1120502 B1 20040609; AT E268845 T1 20040615; CH 694462 A5 20050131; DE 50102502 D1 20040715

DOCDB simple family (application)

EP 01810008 A 20010105; AT 01810008 T 20010105; CH 1422000 A 20000125; DE 50102502 T 20010105